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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

Бе представен търговско-инвестиционният профил на африканската страна Патрик Осеи Бонсу, министър -
съветник търговски въпроси към Посолството на Република Гана в София, разговаря с председателя на БТПП
Цветан Симеонов. В срещата участваха Мая Милчева Василева, почетен консул на Република Гана и Кофе Бабоне,
предприемач, певец и актьор. Бонсу представи програмата "Industrial transition agenda", ... 

Обновяването на обществените пространства, създаване на нови зелени зони, бъдещите проекти на местната
администрация и опитът на европейските държави бяха фокус на тридневна среща по проект
"RESTART_4Danube", която се проведе във Враца.Работното посещение бе открито от заместник-кмета инж.
Цветан Стойчков, който представи реализираните инфраструктурни проекти на Община Враца през последните 6
годи... 

4.04.22.01 BC НОРВЕГИЯКомпания от Норвегия, ситуирана в Берген, работи в областта на изграждане на
хидроцентрали. Фирмата търси контакти с български партньори от бранша. Интересува се от дългосрочно
партньорство. 14.04.22.02 BC НОРВЕГИЯФирма от Норвегия търси контакти с български производители и
износители на слънчогледово олио. 14.04.22.03 BC БЪЛГАРИЯ|"Хидроенергийна компания АД" предлага цялос... 

Цената през 2021 г. е била почти двойна Износът на спиртни напитки е спрял Средната цена, при която страната
ни изнася вино за Китай е 4 лева или 2,23 долара. Това са изчислили от Българско-Китайската търговско-
промишлена палата (БКТПП). В същото време в магазините у нас цената дори на масовите български вина е
между 6 и 8 лева. Само преди година за толкова сме изнасяли и гроздовите напитки и за а... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Заглавие: В БТПП се проведе среща с представител на Посолството на Гана
Дата: 18.04.2022 09:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Обсъдиха европейския опит в обновлението на обществени пространства
Дата: 18.04.2022 09:00
Медия: Конкурент

Заглавие: Бизнес оферти
Дата: 18.04.2022 00:23
Медия: Грамофона

Заглавие: Продаваме бутилка вино в Китай срещу 4 лева
Дата: 17.04.2022 17:49
Медия: Труд

https://www.bcci.bg/news/18692
https://www.konkurent.bg/news/16501075597979/obsadiha-evropeyskiya-opit-v-obnovlenieto-na-obshtestveni-prostranstva
https://www.gramofona.com/business-jug/biznes-oferti
https://trud.bg/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D0%B1%D1%83%D1%82%D0%B8%D0%BB%D0%BA%D0%B0-%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%BE-%D0%B2-%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%B9-%D1%81%D1%80%D0%B5%D1%89%D1%83-4-%D0%BB%D0%B5%D0%B2%D0%B0/


Русе има големи производствени традиции и това се доказва от автомобилната индустрия, която се развива в
града и днес. А в асортиментната листа на компаниите влизат различни продукти - от тапицерии, през скъпи
ключалки и камери за задно виждане, до глави на двигатели, отбелязва кметът на Русе Пенчо Милков. Той се
срещна с министъра на иновациите и растежа Даниел Лорер, който посети Русе, съобщиха ... 

Впечатляващо шоу отбеляза откриването на най-новата дизайн-дестинация в Пловдив. Еником М, мебелна
компания с над 20 г. история, отвори първия си обект в града под тепетата. Марката вече е добре позната в София,
благодарение на висококачествените продукти, които предлага. "Идването ни в Пловдив е нов етап на развитие за
нас и е част от стратегията на Еником-М да бъде по-близо до възможно най-много... 

Правителството не плати за зърно и пътища, защото има резерви само за един ден напред. От декември насам до
втръсване повтарях едни и същи опасения за икономическата и бюджетна политика на правителството.
Прогнозите ми бяха за рекордни харчения от 69 милиарда (или 48% от БВП) и дефицити до 8% за 2022 г., ако не
се отрежат капиталовите разходи. Изразявах притеснението си, че държавният дълг ще нара... 

Сърбия преговаря с двама големи автомобилопроизводителя за инвестиции в страната, съобщи снощи в интервю
за телевизия "Пинк" сръбският президент Александър Вучич. Преговаряме с два фантастични производителя на
автомобили. Сърце и душа давам да ги привлека, поне един от тях да дойде в Сърбия. Единият е най-големият в
Европа, а другият е световен производител, каза Вучич. Той допълни, че един от два... 

Правителството не плати за зърно и пътища, защото има резерви само за един ден напред. От декември насам до
втръсване повтарях едни и същи опасения за икономическата и бюджетна политика на правителството.
Прогнозите ми бяха за рекордни харчения от 69 милиарда (или 48% от БВП) и дефицити до 8% за 2022 г., ако не
се отрежат капиталовите разходи. Изразявах притеснението си, че държавният дълг ще нара... 

Консорциумът, спечелил обществената поръчка за изграждане на съоръжението, е потвърдил ценовата си оферта
До края на април се очаква да бъде подписан договорът за строителството на тунела под Шипка. Това обяви в
събота в Габрово заместник-министърът на регионалното развитие и благоустройството Деляна Иванова, която
беше на посещение в региона. Иванова отбеляза, че консорциумът е предоставил всички... 

Заглавие: Правителството ще изгражда инфраструктурата до индустриалните зони
Дата: 15.04.2022 18:28
Медия: Банкеръ

Заглавие: Мебелна компания Еником М отвори врати и в Пловдив
Дата: 18.04.2022 12:04
Медия: My PR

Заглавие: Парите на държавата свършиха
Дата: 18.04.2022 11:48
Медия: Гласове

Заглавие: Сърбия преговаря с двама големи автомобилопроизводителя, обяви Вучич
Дата: 18.04.2022 11:58
Медия: Kardjali.bgvesti.NET

Заглавие: Парите на държавата свършиха
Дата: 18.04.2022 11:52
Медия: Телевизия Пресс

Заглавие: Договорът за строителство на тунела под Шипка се очаква да бъде подписан до края на април
Дата: 18.04.2022 11:41
Медия: Сити Билд

Заглавие: Обемите на търговия с биткойн намаляват и много инвеститори се оттеглят
Дата: 18.04.2022 13:44

https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/pravitelstvoto-shte-izgrajda-infrastrukturata-do-industrialnite-zoni
https://www.mypr.bg/news/lifestyle/Mebelna-kompaniya-Enikom-M-otvori-vrati-i-v-Plovdiv-33265/
https://glasove.com/na-fokus/parite-na-darzhavata-svarshiha
https://www.kardjali.bgvesti.net/news/539513/sarbiya-pregovarya-s-dvama-golemi-avtomobiloproizvoditelya-obyavi-vuchich
https://presstv.bg/politics/analysis-and-comments/%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81%D0%B2%D1%8A%D1%80%D1%88%D0%B8%D1%85%D0%B0/
http://citybuild.bg/news/dogovorat-za-stroitelstvo-na-tunela-pod-shipka-se-ochakva-da-bade-podpisan-do-kraya-na-april-
https://www.bloombergtv.bg/a/2-novini/105553-obemite-na-targoviya-s-bitkoyn-namalyavat-i-mnogo-investitori-se-otteglyat


Балансът между риска и възвращаемостта при биткойн се обръща заради растящите лихвиКогато лихвените
проценти започнаха да се покачват нещо интересно се случи с биткойн: обемите на търговията с него намаляха
значително. Сега наблюдателите на пазара преценяват какви ще бъдат последствията от по-затегнатата парична
политика за цифровите активи. Общата 30-дневна пълзяща средна на обемите изтъргувани в... 

Тръгва хайка за коланите и детските столчета в автомобилитеПрез Страстната седмица до православния
Великден в управляващата четворна коалиция ще спорят основно за контрола на плащанията на пътните фирми.
Това стана ясно от завършилия преди около час брифинг в МС на представители на всички институции, имащи
отношение към пътната безопасност. Още утре ще бъде свикана извънредна регионална комисия в ... 

Общата картина в бранша, който първи протегна ръка за помощ на бежанците, не е никак розова Хотелиерите в
Балчик, където са настанени над 1200 бежанци от Украйна, все още очакват от държавата средства за тях. Парите
трябваше да са по сметките им до 15 април. "Няма никакви пари, нито от ЕС, нито от нашата държава. Вече втори
месец работим изключително с наши средства и с помощи от граждани, така че... 

Областният управител д-р Владимир Йолов участва в първото заседание на работна група за ускорено
икономическо развитие на областите Варна, Бургас, Добрич, Шумен, Търговище, Разград и Русе. Форумът се
организира от сдружение "Клъстер Черноморска икономическа зона" в град Варна. Участие взеха Златомира
Мострова – заместник-председател на комисията по транспорт в Народното събрание, инж. Любомир Добр... 

Фирми, свързвани с почетния председател на ДПС Ахмед Доган, са успели да купят немалко количество
земеделска земя на изгодна цена в Радомирско. Общата сума, за която са купени 1411 декара земя, е 107 563 лв.
или около 76 лв. на декар, пише в. "Сега", като се позовава на Имотния регистър. Всичко е станало възможно, след
като Общинският съвет на Радомир преобразува 8 имота от публична в частна общин... 

Трябва да се търси консенсус около самата формула, по който ще бъде разплетен възела с парите на
пътностроителните фирми. Няма как да се плати просто така на сляпо. Това заяви депутатът от ПП и председател
на Комисията по регионални въпроси в Народното събрание Настимир Ананиев на брифинг в Министерски съвет.
Той обясни, че решения за това как да бъдат изплатени средствата на пътищарите били входи... 

Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: В коалицията ще спорят за плащанията на пътните фирми до Великден
Дата: 18.04.2022 14:09
Медия: Сега

Заглавие: Хотелиери още чакат пари от държавата за бежанците
Дата: 18.04.2022 13:36
Медия: Bulgariautre.bg

Заглавие: Развиват индустриалните зони в Североизтока
Дата: 18.04.2022 13:36
Медия: За нататък

Заглавие: Фирми около Доган си купили евтино много земя в Радомирско
Дата: 18.04.2022 13:35
Медия: Pernik News

Заглавие: Ананиев: Държавата е заложник на порочни практики
Дата: 18.04.2022 13:34
Медия: news 24

Заглавие: Лично Борисов и Горанов са пазили Черепа и бизнеса му! (документи)
Дата: 18.04.2022 13:31
Медия: Авантаж

https://segabg.com/hot/category-bulgaria/koaliciyata-shte-sporyat-za-plashtaniyata-na-putnite-firmi-velikden
https://bulgaria.utre.bg/2022/04/18/605330-hotelieri_oshte_chakat_pari_ot_durzhavata_za_bezhantsite
https://shumenonline.bg/2022/04/18/%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B2%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D1%83%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%BE%D0%BD%D0%B8-%D0%B2-%D1%81%D0%B5%D0%B2%D0%B5%D1%80/
https://perniknews.com/na-fokus/firmi-okolo-dogan-si-kupili-evtino-mnogo-zemya-v-radomirsko/
https://news24sofia.eu/ananiev-darzhavata-e-zalozhnik-na-porochni-praktiki/
http://avantage.bg/2022/04/%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%BD%D0%BE-%D0%B1%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%81%D0%BE%D0%B2-%D0%B8-%D0%B3%D0%BE%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D1%81%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D0%B7%D0%B8%D0%BB%D0%B8-%D1%87%D0%B5%D1%80%D0%B5/


Борисов, Владислав Горанов и НАП са знаели за далаверите в хазарта и са разтваряли чадър над тях и бизнеса на
Черепа в продължение на години! Бойко Борисов – Буда и Васил Божков – Черепа в приятелска прегръдка. На
26.03.2018г. БОЕЦ внесохме Заявление по ЗДОИ с вх. № .№63-00-8/26.03.2019г до шефката на НАП, Галя
Димитрова, с което изисквахме информация касаеща ХАЗАРТНИЯТ БИЗНЕС и несъбраният корпор... 

Политици и експерти по пътна безопасност проведоха държавна координационна среща, на която набелязаха
конкретни стъпки за повишаване на нивото на безопасността на движението по пътищата. Домакин на срещата
беше Министерският съвет, а премиерът Кирил Петков обяви темата за един от основните приоритети на
правителството. В събитието участваха заместник-министри, представители на Държавната агенция ... 

България е трета по добив на мед и четвърта по добив на злато в Европа, а минно-добивната индустрия в страната
ни има голям неизползван потенциал за растеж. Това каза Кузман Илиев от Съвета по икономически и публични
политики за БНР, който е един от авторите на доклад за ресурсната независимост на България в условията на
следвоенна икономика: "Въпросът е ще можем ли сега при новото раздаване на ка... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Димитър Стоянов, коментар специално за Tribune.bg Мариупол има изключително значение в рамките на руската
стратегия и преследваните цели във войната срещу Украйна. Град с население от почти 4500 000 души преди
началото на войната, голямо пристанище, индустриален и икономически център, който лежи на брега на Азовско
море, той представлява онова място, което трябва да бъде контролирано на всяка цена... 

/Поглед.инфо/ Нека започнем с добрите новини: близо 90 процента от китайците, участвали в проучване, смятат, че
в украинската история САЩ се държат – буквално – като хегемон и побойник. Официалният представител на МВнР
на страната Джао Лиджан е напълно съгласен с тях, като за пореден път обяснява, че действията на НАТО, водени
от САЩ, изостриха напрежението между Русия и Украйна до точката на преч... 

Премиерът, представители на МВР, АПИ и експерти се събраха в Министерския съвет, за да обсъдят приоритетите
и стъпките за безопасност на движението по пътищата."Пътната безопасност е приоритет за правителството. Това
е много важно, тъй като можем да променим законите, но без изпълнителната власт да си свърши работата, няма
как да се случат нещата. Когато говорим за пътна безопасност, трябва да сме... 

Заглавие: Политици и експерти обсъдиха стъпки за подобряване на пътната безопасност (Обзор)
Дата: 18.04.2022 13:30
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: България е трета по добив на мед и четвърта по добив на злато в Европа
Дата: 18.04.2022 14:19
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Работило ли е правителството на Кирил Петков с Москва?
Дата: 18.04.2022 07:00
Медия: Tribune.bg

Заглавие: Западът е готов да повярва в невероятно хитрия план на Москва
Дата: 18.04.2022 11:49
Медия: Поглед Инфо

Заглавие: Премиерът: Как са строени тези пътища - за 100 дни 3000 дупки
Дата: 18.04.2022 14:02
Медия: Фактор

Заглавие: SELENA ES ОТКРИ ОФИЦИАЛНО СВОЯТА НОВА БИЗНЕС СГРАДА В ПЛОВДИВ
Дата: 18.04.2022 13:34
Медия: Glamour

https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/253385-polititsi-i-eksperti-obsadiha-stapki-za-podobryavane-na-patnata-bezopasnost-obz
https://www.abcnews.bg/bg/news/16502807957649/balgariya-e-treta-po-dobiv-na-med-i-chetvarta-po-dobiv-na-zlato-v-evropa
https://tribune.bg/bg/mneniq/rabotilo-li-e-pravitelstvoto-na-kiril-petkov-s-moskva/
https://pogled.info/svetoven/zapadat-e-gotov-da-povyarva-v-neveroyatno-hitriya-plan-na-moskva.141374
https://faktor.bg/bg/articles/premierat-kak-sa-stroeni-tezi-patishta-za-100-dni-3000-dupki
https://glamour.bg/krasota/selena-es-showroom-balmain


Selena ES откри официално своята нова бизнес сграда, която се намира на Асеновградско шосе в Пловдив. В нея
са разположени шоурум за професионална козметика на световноизвестни марки и академия за
професионалистите и бъдещи фризьори и маникюристи. В присъствието на едни от най-красивите жени
вБългария и световния моден инфлуенсър от Румъния – Аделина Пестриту, лентата на сградата тържествено
преря... 

Законът за офшорните зони, одобрен на ниво правителствена коалиция, ще осигури енергийна независимост,
заяви премиерът на Румъния Николае Чука, съобщава агенция Аджерпрес. "Румъния не е държава, която е
засегната много от липсата на ресурси, липсата на електроенергия и газови ресурси. Румъния има потенциал и в
двете сфери", заявява в интервю за румънското радио Чука.Премиерът отбелязва, че се рабо... 

От Института за пътна безопасност изпратиха отворено писмо до лидера на "Има такъв народ" Слави Трифонов с
призив да оттегли незабавно министъра на регионалното развитие Гроздан Караджов. Според експертите
проблемите с поддържането и ремонта на републиканската пътна мрежа имат оперативен характер и не са
необходими законодателни промени или намеса на Народното събрание, за да може Агенция "Пътна и... 

Досега ударът се поемаше от финансовия сектор, сега ще засегне всички, казва управителката на
ЦБР"Икономиката ни навлиза в труден период на структурни промени, свързани със западните санкции.
Санкциите засегнаха преди всичко финансовия пазар, но сега те ще започнат да засягат все повече икономиката."
Това необичайно признание за руската действителност е направила днес управителката на руската цент... 

кадри bTV, "Петел" Пътните фирми са готови за протести, съобщи председателят на УС на Браншова камара
"Пътища" Стефан Чайков. Парламентът блокира обещаните 600 млн. лв. за разплащане с пътните фирми. Ще се
стигне ли до консенсус и при какви условия? "Имахме в петък среща с премиера повече от час, надяваме се, че
Народното събрание ще вземе необходимите решения, така че да може да се развърже възе... 

"Това е най-популисткото правителство на прехода в България". Това каза пред БНР Николай Василев, бивш
министър на икономиката. Той беше категоричен, че не подкрепя нищо от бюджетната политика на
правителството на Кирил Петков: "С много голяма скорост стигнахме дотам, че за месец изхарчихме половината от
фискалния резерв и останахме с около 250 млн. лева над неприкосновения резерв, което са разход... 

Заглавие: Румънският премиер: Добиваме първите количества природен газ от Черно море в средата на
годината
Дата: 18.04.2022 13:27
Медия: 24 Часа

Заглавие: Институтът по пътна безопасност иска оставката на Гроздан Караджов
Дата: 18.04.2022 13:22
Медия: Банкеръ

Заглавие: Говори руската централна банка: Периодът, в който икономиката можеше да живее с резерви,
приключи
Дата: 18.04.2022 13:19
Медия: Клуб Z

Заглавие: Стефан Чайков: В сряда отново ще има протест пред Народното събрание
Дата: 18.04.2022 13:18
Медия: Petel.bg

Заглавие: Николай Василев: Бюджетната политика е като при Жан Виденов
Дата: 18.04.2022 14:07
Медия: Novini.site

Заглавие: 1/3 от българите са около линията на бедност
Дата: 18.04.2022 13:53
Медия: 24 Часа

https://www.24chasa.bg/novini/article/11392937
https://www.banker.bg/obshtestvo-i-politika/read/institutut-po-putna-bezopasnost-iska-ostavkata-na-grozdan-karadjov
https://www.clubz.bg/126928-govori_ruskata_tsentralna_banka_periodat_v_koyto_ikonomikata_mozheshe_da_zhivee_s_rezervi_priklyuchi
https://petel.bg/Stefan-CHaykov--V-sryada-otnovo-shhe-ima-protest-pred-Narodnoto-sabranie__442852
https://novini.site/nikolaj-vasilev-byudzhetnata-politika-e-kato-pri-zhan-videnov/
https://www.24chasa.bg/region/article/11392859


Около 520 000 от българите работят на минимална работна заплата и 800 000 получават минималната заплата,
тоест 1/3 от българите са около линията на бедност. Това показват данните на директора на Института за
социални и синдикални изследвания към КНСБ Любослав Костов, които той оповести пред BTV. "Инфлацията е
рекордно висока. За справка само октомври 2008 г. - това е последният път, когато инфлаци... 

Бизнесът се дърпа от дуалното - в криза е и му тежат ангажиментите към непълнолетни ученициПредстоят
промени в списъка с професии, така че едно професионално направление да обхваща повече специалности,
включително и по-тесни в професионалните гимназии. По този начин ще се разшири и обхватът и на дуалното
обучение, като ученици от повече специалности ще могат да влязат в 11. и 12. клас във фирми - ... 

Равнището на регистрираната безработица в страната намалява, като през март то отново достигна рекордно
ниската стойност от 4.8%. Понижението спрямо предходния месец е с 0.1 процентни пункта, а на годишна база се
наблюдава спад от 1.7 пункта. Намалява и общият брой на безработните в бюрата по труда, като през март те са
155 863. Това е с 4 043 по-малко спрямо броя им през февруари и с 58 189 или с... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 17)

С правителствен самолет се връщат българските моряци от кораба "Царевна", които почти месец бяха блокирани
на украинското пристанище Мариупол. От Министерския съвет увериха, че премиерът Кирил Петков ще ги
посрещне по обяд на летището във Варна. "14 български граждани и един гражданин на Украйна, възпитаник на
българското военноморско училище, бяха евакуирани от пристанището на Мариупол, и днес с ... 

Руският диктатор Владимир Путин няма да се ограничи до война срещу Украйна. Той може да се опита да
превземе други държави, включително членки на НАТО. Това твърди американският дипломат и бивш посланик на
САЩ в Турция У. Робърт Пиърсън в статия в за реномираното издание The Hill. Според него Путин се опитва да се
върне в границите на Руската империя. За да направи това, той трябва да постигне кон... 

"Пендаровски си позволи да коментира състава на българската делегация в Битоля, което е недопустимо", заяви
журналистът"България и Северна Македония ще имат добросъседски отношения. Сближаването е неизбежно. Но
не с този немакедонски политически елит в съседна Македония. Защото да обслужваш чужди интереси не е най-
доброто, което може да направи един политик". Това заяви в студиото на "Здравей, Бъл... 

Докато мнозина се питат какво прави Ангела Меркел в разгара на украинската криза и дори я предлагат за

Заглавие: Разширяват професиите с още специалности
Дата: 18.04.2022 13:07
Медия: Марица

Заглавие: Намалява безработицата и през март. Кои са най-търсените професии?
Дата: 18.04.2022 14:08
Медия: Твоят Бизнес

Заглавие: 14 български и 1 украински моряци от кораба "Царевна" пристигат в България
Дата: 18.04.2022 11:50
Медия: News.bg

Заглавие: US дипломат: След Украйна Путин ще нападне натовски държави. В списъка е и България
Дата: 18.04.2022 11:39
Медия: OFFNews

Заглавие: Любчо Нешков: Сближаване с РСМ е неизбежно, но не и с този немакедонски елит в Скопие
Дата: 18.04.2022 11:19
Медия: Факти

Заглавие: Ангела Меркел изкара италианска ваканция, наслади се на Микеланджело и Рим
Дата: 18.04.2022 11:10
Медия: 24 Часа

https://www.marica.bg/plovdiv/obrazovanie/razshirqvat-profesiite-s-oshte-specialnosti
https://www.tbmagazine.net/statia/namalyava-bezraboticata-i-prez-mart-koi-sa-nay-trsenite-profesii.html
https://news.bg/politics/14-balgarski-i-1-ukrainski-moryatsi-ot-koraba-tsarevna-pristigat-v-balgariya.html
https://offnews.bg/sviat/us-diplomat-sled-ukrajna-putin-shte-napadne-natovski-darzhavi-v-spis-774842.html
https://fakti.bg/world/671453-lubcho-neshkov-sblijavane-s-rsm-e-neizbejno-no-ne-i-s-tozi-nemakedonski-elit-v-skopie
https://www.24chasa.bg/novini/article/11391238


посредник в отношенията на Запада с Путин, тя самата обикаля Италия, за да се наслаждава на паметниците и на
пенсията си. Според жълтия седмичник "Ки" бившата канцлерка прекарала 12-дневна ваканция на Апенините, но
в компанията не на съпруга си Йоахим Зауер, а на приятелката си Анете Шаван, нейна... 

Отговорът като че е ясенАвтор: Антон Гицев за "Факти" Във всяка една война, една от воюващите страни е
печеливша, но винаги най- губещите са беззащитните хора, възрастни, жени и деца. В тази война, най- губещите са
украинците, защото войната се води на тяхна земя. И възниква въпросът за вината, за това, кой и защо е причинил
тази война. На пръв поглед отговорът на този въпрос е лесен, общоприето е... 

Самоличността на руски войник и съпругата му, които обсъждаха изнасилването на украински жени в телефонeн
разговор бяха разкрити след разследване на Радио "Свободна Европа"/Радио "Свобода" (RFE/RL), съобщи
медията на уебсайта си. Разследването е установило, че 27-годишният Роман Биковски и съпругата му Олга
Биковская, чието моминско име е Пинясовая, са двойката зад шокиращия разговор, който подхра... 

Самоличността на руски войник и съпругата му, които обсъждаха изнасилването на украински жени в телефонeн
разговор бяха разкрити след разследване на Радио "Свободна Европа"/Радио "Свобода" (RFE/RL), съобщи
медията на уебсайта си. Разследването е установило, че 27-годишният Роман Биковски и съпругата му Олга
Биковская, чието моминско име е Пинясовая, са двойката зад шокиращия разговор, който подхра... 

"България и Северна Македония ще имат добросъседски отношения. Сближаването е неизбежно. Но не с този
немакедонски политически елит в съседна Македония. Защото да обслужваш чужди интереси не е най-доброто,
което може да направи един политик". Това заяви в студиото на "Здравей, България" журналистът Любчо Нешков.
"В думите на президента Пендаровски има поне пет лъжи. Първо – ако Иван Михайлов е хит... 

Цялостната технология за практическото налагане на етноидеологическия модел на нация и държава, след
Втората световна война, в Скопие е съставена от безброй механизми, които създават илюзията за научност и
правдоподобност. Тази сложна психопрофанизираща система има една единствена цел: да изхвърли, да
обезсмисли и сатанизира като вредно, ненужно и опасно дълбоко залегналото чувство на единение меж... 

Това заяви пред Нова телевизия главният редактор на разследващия сайт "Bellingcat" Христо Грозев. По думите му
това са пари конкретно за публикуване на материали, които трябва да бъдат публикувани в определен словоред,
който е даден от Москва и трябва да бъдат преведени и публикувани, но да изглежда така, че медията,
българската медия сама го публикува това. Не трябва да се вижда руската връзка. Д... 

Заглавие: Печеливши и губещи от руско-украинската война
Дата: 18.04.2022 10:24
Медия: Трафик Нюз

Заглавие: "Свободна Европа" намери руския войник и жена му, обсъждали изнасилванията на украинки
Дата: 18.04.2022 09:15
Медия: Smolyan.bgvesti.NET

Заглавие: "Свободна Европа" намери руския войник и жена му, обсъждали изнасилванията на украинки
Дата: 18.04.2022 09:15
Медия: Dimitrovgrad.bgvesti.NET

Заглавие: Нешков: Сближаването между България и РСМ е неизбежно, но не с този немакедонsки елит в Скопие
Дата: 18.04.2022 08:50
Медия: Нова телевизия

Заглавие: Иван Николов: Върхушката в Скопие има проблеми със себе си, а не с България и ЕС
Дата: 17.04.2022 20:26
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Кремълски пари текат към родни медии, за да сеят пропаганда у нас
Дата: 17.04.2022 19:33
Медия: Frog news
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https://nova.bg/news/view/2022/04/18/365680/%D0%BD%D0%B5%D1%88%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D1%81%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BC%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D1%83-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B8-%D1%80%D1%81%D0%BC-%D0%B5-%D0%BD%D0%B5%D0%B8%D0%B7%D0%B1%D0%B5%D0%B6%D0%BD%D0%BE-%D0%BD%D0%BE-%D0%BD%D0%B5-%D1%81-%D1%82%D0%BE%D0%B7%D0%B8-%D0%BD%D0%B5%D0%BC%D0%B0%D0%BA%D0%B5%D0%B4%D0%BE%D0%BDs%D0%BA%D0%B8-%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%82-%D0%B2-%D1%81%D0%BA%D0%BE%D0%BF%D0%B8%D0%B5/
https://bgnes.bg/news/ivan-nikolov-v-rkhushkata-v-skopie-ima-problemi-s-s-sebe-si-a-ne-s-b-lgaria-i-es/
https://www.frognews.bg/novini/kremalski-pari-tekat-kam-rodni-medii-seiat-propaganda-nas.html


Според председателя на СЕМ в България отдавна се води пропагандна войнаРедица български медии получават
заплащане от Русия, но няма как да бъдат санкционирани. Това каза в ефира на "На Фокус" по NOVA
председателят на СЕМ Бетина Жотева. "Редица български медии получават заплащане от Русия под различни
форми. Става дума за вестници и сайтове, които получават например рекламно спонсорство или спонсор... 

Плаща ли Русия на български медии и защо руският посланик Митрофанова не трябва да бъде отзована –
отговорите на тези въпроси са от Христо Грозев – изпълнителен директор на разследващата платформа
"Белингкат". По думите му във военен конфликт винаги ще има пропаганда и от двете страни. " Едната страна го
прави обикновено по-агресивно, защото има и какво да крие. Другата страна го прави, за да моти... 

Можем да кажем, че за 39 дни кабинетът е намалил разполагаемата част на фискалния резерв с 95%", изчислява
бившият министър на икономиката "Правителството не плати за зърно и пътища, защото има резерви само за
един ден напред, коментира пред "24 часа" Николай Василев, бивш вицепремиер и министър на икономиката, на
транспорта и съобщенията и на държавната администрация в правителствата на Симеон Са... 

Моряците от кораба "Царевна" пристигнаха на летището във Варна с правителствения самолет. Премиерът Кирил
Петков също же на място, заедно с външния министър Теодора Генчовска, за да ги посрещне. "Искам да
благодаря на всички, които участваха в координацията – МВнР, всички институции, които бях част от тази задача.
Сега фокусът ни е към другия кораб – този в Черноморск", заяви Петков. Външният мин... 

Естония, Латвия, Литва, Полша, Словакия, Унгария, Румъния, България, Молдова. Това са териториите, които
руският президент Владимир Путин възнамерява да заеме за своята имперска Русия. След Украйна Путин ще
направи всичко възможно, за да засили военното присъствие на Запад, колкото е възможно повече. Това се
посочва в анализ на Робърт Пиърсън, бивш посланик на САЩ в Турция (2000.2003 г.) за реноми... 

Вчера Нестле България направи първите стъпки в изпълнение на глобалния ангажимент на компанията да
засади 200 000 000 дръвчета до 2030 г. в районите, от които набавя суровини. Само у нас Нестле България
използва в производството си 2 500 тона родна пшеница. Ръководството на Нестле България и служители на
компанията заедно със заместник кмета на Столична община Генчо Керезов и над 100 доброволци за... 

Заглавие: Плаща ли Русия на български медии
Дата: 17.04.2022 18:59
Медия: Vesti.bg

Заглавие: Журналистически доклади за войната: Плаща ли Русия на български медии
Дата: 17.04.2022 17:45
Медия: Нова телевизия

Заглавие: Николай Василев: Правителството няма пари, затова не плати за зърно и пътища
Дата: 18.04.2022 12:07
Медия: Днес+

Заглавие: Моряците от кораба "Царевна" пристигнаха на родна земя (ВИДЕО+СНИМКИ)
Дата: 18.04.2022 14:09
Медия: Телеграф

Заглавие: US дипломат хвърли бомба! Русия напада страни от НАТО, сред тях и България (ЛИНК)
Дата: 18.04.2022 13:33
Медия: Народ

Заглавие: Кампанията "Залесяваме активно" на Нестле вече има своите първи резултати и в България
Дата: 18.04.2022 14:04
Медия: My PR

Заглавие: На Русия ще са необходими две години, за да се върне към нормални нива на инфлация, според
управителя на Руската централна банка

https://www.vesti.bg/bulgaria/plashta-li-rusiia-na-bylgarski-medii-6141707
https://nova.bg/news/view/2022/04/17/365604/%D0%B6%D1%83%D1%80%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B4%D0%BE%D0%BA%D0%BB%D0%B0%D0%B4%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%B2%D0%BE%D0%B9%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%89%D0%B0-%D0%BB%D0%B8-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%BC%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%B8/
https://dnesplus.bg/bulgaria/nikolay-vasilev-pravitelstvoto-nyama-pari-zatova-ne-plati-za-zarno-i-patishta_1075261
https://telegraph.bg/bulgaria/moriacite-ot-koraba-carevna-pristignaha-na-rodna-zemia.-petkov-blagodari-na-bylgarskite-institucii-a-spasenite-na-rusiia-i-dnr-videosnimki-337034
https://narod.bg/2022/04/18/us-%D0%B4%D0%B8%D0%BF%D0%BB%D0%BE%D0%BC%D0%B0%D1%82-%D1%85%D0%B2%D1%8A%D1%80%D0%BB%D0%B8-%D0%B1%D0%BE%D0%BC%D0%B1%D0%B0-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B0%D0%BF%D0%B0%D0%B4%D0%B0-%D1%81/
https://www.mypr.bg/news/others/Kampaniyata-Zalesyavame-aktivno-na-Nestle-veche-ima-svoite-parvi-rezultati-i-v-Balgariya-33269/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/253375-na-rusiya-shte-sa-neobhodimi-dve-godini-za-da-se-varne-kam-normalni-niva-na-tse


Руската икономика не може да оцелее безкрайно с финансовите си резерви и ще трябва да се трансформира, за
да се справи с въздействието на международните санкции, заяви управителят на Руската централната банка
Елвира Набиулина, цитирана от Ройтерс. Ще е необходимо време до 2024 г. за да се върне инфлацията до
целевата си стойност от 4 процента, каза също Набиулина. "Има краен период, в който иконом... 

Дата: 18.04.2022 14:22
Медия: Българска телеграфна агенция
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